
Referat fra ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Asmild 
Hegn, - Vænge og – Dal den 17. marts 2011 i Børnehuset Spangsdal. 
 
Referat: 
 
1. Valg af dirigent. 
Jan Stigaard, Asmild Vænge 97 blev valgt som aftenens dirigent. 
Jan Stigaard indledte med, at konstatere, at den ordinære generalforsamling var lovligt indvarslet og 
dermed beslutningsdygtig. 

Valg af referent. 
Michael Hove Andersen Asmild Vænge 83 blev valgt som referent.  

 
2. Bestyrelsens beretning. 
Bestyrelsens beretning blev godkendt og kan ses på hjemmesiden www.gfasmild.dk .  
 
3. Godkendelse af regnskab 2010. 
Regnskab for 2010 blev godkendt og kan ses på hjemmesiden. www.gfasmild.dk 
 
4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
5. Orientering om budget for 2011 

a. Budgettet for 2011 blev gennemgået og godkendt. Kan ses på hjemmesiden 
www.gfasmild.dk 

b. Det årlige bidrag til grundejerforeningen blev vedtaget og er således på 1300 kr. 
c. Bestyrelsens forslag om at hensætte overskuddet for 2010 i vejfonden blev godkendt. 

 
6. Valg af to bestyrelsesmedlemmer jf. pkt. 18 i vedtægterne. 

a. Erik Frandsen blev genvalgt. 
b. Bendix Riis blev genvalgt. 

 
Valg af to suppleanter jf. pkt. 18 i vedtægterne. 
Første suppleant er Carsten Michael Freund Møller. 
Anden suppleant er Esben Holt. 

 
7. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant jf. pkt. 19 i vedtægterne. 
Revisor er Thomas Vestergaard, Asmild Vænge 95. 
Revisorsuppleant er Svend Hein, Asmild Vænge 22. 
 
8. Evt. 
Bestyrelsen henstillede til alle om at melde evt. fejl og mangler på legepladsen. Den nye bestyrelse 
blev opfordret til at ligge den årlige legeplads godkendelse/rapport på hjemme siden. 
 
Der er konstateret flere revner i den ”nye” asfalt på stamvejene, dette skal kommunen oplyses om. 
 
En stor opfordring til alle hundeejere: Husk at samle jeres hundelorte op - så det ikke skaber 
irritation hos ikke hundeejere samt sikrer, at vi alle kan færdes på de grønne arealer. 
En stor opfordring til alle katteejere: Det er til stor irritation for en del beboere at nogle af 
områdets katte benytter andres haver / græsplæner som kattebakke.  
Husdyr skal grundlæggende holdes inden for egen matrikel, derfor henstiller bestyrelsen til en åben 
dialog naboerne imellem.   



 
I lighed med alle andre år henstilles det til at ALLE sørger for at holde en passende lav hastighed 
da der jævnligt opstår faretruende situationer med alle de børn der færdes i trafikken. 
 
 
Alt dette skal den nye bestyrelse se på. 
 
  
 
 
 Som ordstyrer: Som referent: 
 
 
 
 
 
 
 Jan Stigaard                Michael Hove Andersen  

 
Den:    -      -2011                 den:     -      - 2011 


